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Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott  
2024-02-08 

Tid:   kl. 13:15 – 16:18 
Paus kl. 15:00 – 15:15 

Plats: 
 

 Kommunhuset, Svansjö  

Beslutande:  (S) Birgitta Andersson 

 (S) Laila Neck 

 (C) Belinda Sjöberg 

 (M) Magnus Lilliecrona tjänstgör för Ylva Höglund (M) 

 (SD) Sara Lindwall 

   

Övriga deltagare:   Ej tjänstgörande ersättare 

(S) Joanna Etherton 
(V) Karin Jageby 
  
 Tjänstepersoner 
 Daniel Pettersson Nämndsekreterare   
 Rasmus Torngard  Förvaltningschef   
 Andreas Lybacken  Verksamhetschef  §§ 1-11 
 Johan Lundbladh  Verksamhetschef  §§ 1-4 
 Evelina Nekby Utvecklingsledare  §§ 1-3, 8 
 Emil Klasson Ekonom §§ 1-4 
    

Utses att justera: Sara Lindwall (SD) 

Justeringens plats och tid: Kultur- och fritidsförvaltningen, 2024-02-14, kl 14:00 

 

Underskrifter: 

Sekreterare  §§ 1-16 

Daniel Pettersson 

Ordförande 

Birgitta Andersson (S) 

Justerande 

Sara Lindwall (SD) 
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Anslag/Bevis 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Instans 
Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott 

Sammanträdesdatum 
2024-02-08, §§ 1-16 

Datum för anslags 
uppsättande  2024-02-14 Datum för anslags 

nedtagande 2024-03-07 

Förvaringsplats för protokollet 
Kultur- och fritidsförvaltningen  

Underskrift 

 ______________________  
Daniel Pettersson  
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Innehållsförteckning   

Anmälan och prövning av jäv § 1 

Fastställande av dagordning § 2 

Årsrapport 2023 och budgetunderlag 2025, inklusive 
budgetförslag Kaskad 

§ 3 

Anpassningar 2024 § 4 

Initiativärende om avtal för bidrag Fotskäls hockey Club 
2024 

§ 5 

Remiss över motion om att lägga ut driften av Kaskad på 
entreprenad 

§ 6 

Remiss - Planeringsstrategi för mandatperioden 2022-2026 § 7 

Medborgarförslag om aktivitetspark för unga § 8 

Medborgarförslag om att öppna en Fritidsbank § 9 

Medborgarförslag om tillgång till övriga Kaskad vid 
vattengympa 

§ 10 

Rapportering av arbetsmiljösituation på Kaskad § 11 

Representant till kulturpolitiskt nätverk § 12 

Information om friluftsfrämjande arbete i kommunen § 13 

Information om ökad ramtilldelning 2024 till kultur- och 
fritidsnämnden 

§ 14 

Förvaltningschefen informerar § 15 

Övriga frågor § 16 
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§ 1/2024 

Anmälan och prövning av jäv 
Dagens sammanträde 
Det förekommer ingen anmälan av jäv. 

_________ 
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§ 2/2024    

Fastställande av dagordning 
Arbetsutskottets förslag till beslut  
Ärendelistan fastställs med följande ändring:  

Ärendet Medborgarförslag om Kafé i Lyckehallen tas bort från ärendelistan. 

Beslutsgång  
Ordföranden föreslår följande: 

Ärendet Medborgarförslag om Kafé i Lyckehallen tas bort från ärendelistan.  

Förslaget antas. 

_________ 
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§ 3/2024   Dnr: KFN 2023-107 

Årsrapport 2023 och budgetunderlag 2025, inklusive 
budgetförslag Kaskad 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Årsrapport 2023 för kultur- och fritidsnämnden godkänns. 

Förslag till taxor och avgifter för 2025 godkänns, för vidare beredning i 
kommunstyrelse. 

Kultur- och fritidsnämnden begär 5,4 mnkr i utökad budget från 2024 för badhuset 
Kaskad, i enlighet med underlag i bilaga, Verksamhetsplan Kaskad 2024-2025. 

Kultur- och fritidsnämnden begär ombudgetering om 2,0 mnkr av ej utnyttjad 
investeringsbudget för investeringsprojektet Konstnärlig gestaltning. 

Ärendet 
Enligt det av kommunfullmäktige fastställda styrsystemet för Marks kommun ska 
samtliga nämnder lämna bokslut med redovisning och analys för ekonomi, personal 
och verksamhet. Nytt från och med förra året är att årsrapporten numera även 
innehåller nämndernas budgetunderlag I budgetunderlaget beskrivs slutsatser från 
årsredovisningen, omvärldsfaktorer, personal- och kompetensförsörjning samt 
ekonomiska förutsättningar.    

Ärendets behandling 
Årsrapport 2023 inklusive budgetunderlag 

Förslag till taxor och avgifter 2025  

Verksamhetsplan Kaskad 2024-2025  

Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2024-01-30 

Förvaltningens förslag till beslut  
Årsrapport 2023 för kultur- och fritidsnämnden godkänns. 

Förslag till taxor och avgifter för 2025 godkänns, för vidare beredning i 
kommunstyrelse. 

Kultur- och fritidsnämnden begär 5,4 mnkr i utökad budget från 2024 för badhuset 
Kaskad, i enlighet med underlag i bilaga, Verksamhetsplan Kaskad 2024-2025. 

Kultur- och fritidsnämnden begär ombudgetering om 2,0 mnkr av ej utnyttjad 
investeringsbudget för investeringsprojektet Konstnärlig gestaltning. 

Dagens sammanträde 
Förvaltningschef Rasmus Torngard och ekonom Emil Klasson redogör för ärendet.  
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Beslutsgång 
Ordföranden föreslår följande:  

Årsrapport 2023 för kultur- och fritidsnämnden godkänns. 

Förslag till taxor och avgifter för 2025 godkänns, för vidare beredning i 
kommunstyrelse. 

Kultur- och fritidsnämnden begär 5,4 mnkr i utökad budget från 2024 för badhuset 
Kaskad, i enlighet med underlag i bilaga, Verksamhetsplan Kaskad 2024-2025. 

Kultur- och fritidsnämnden begär ombudgetering om 2,0 mnkr av ej utnyttjad 
investeringsbudget för investeringsprojektet Konstnärlig gestaltning. 

_________ 
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§ 4/2024   Dnr: KFN 2024-12 

Anpassningar 2024 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Kultur- och fritidsnämnden godkänner förslag på anpassningar. Anpassningarna 
innebär att Ubbhults badplats läggs ned. Bokbussens verksamhet halveras i 
omfattning under 2024. Arrangemanget Sommarfredag genomförs inte 2024. 

Ärendet 
För 2024 har kultur- och fritidsnämndens ett anpassningskrav om ca 5 miljoner kr 
exklusive Kaskad. I och med nämndplan 2024–2025 noterade kultur- och 
fritidsnämnden att de anpassningar som krävs för en budget i balans kommer att 
minska verksamhetens omfattning och förvaltningen gavs i uppdrag att genomföra 
anpassningar för en budget i balans 2024. Under hösten 2023 har olika 
anpassningsförslag tagits fram med fokus på dialog med medarbetare, fackliga och 
politiker. 

På förvaltningssamverkan 2023-12-18 beslutades att verkställa de 
anpassningsförslag som förvaltningen hade mandat att besluta över. Under 
arbetsprocessen har även anpassningsförslag identifierats, vilka bedömts ligga 
utanför förvaltningens beslutsmandat, och som nu därför är aktuella för politisk 
behandling. Det gäller nedläggning av Ubbhults badplats, halvering av bokbussens 
verksamhet 2024 och att Sommarfredag inte genomförs 2024.   

Att genomföra de tre anpassningsförslagen skulle innebära en uppskattad besparing 
om 470 000 kr under 2024. 

Ärendets behandling 
Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2024-01-25 

Förvaltningens förslag till beslut 
Kultur- och fritidsnämnden godkänner förslag på anpassningar. Anpassningarna 
innebär att Ubbhults badplats läggs ned. Bokbussens verksamhet halveras i 
omfattning under 2024. Arrangemanget Sommarfredag genomförs inte 2024. 

Dagens sammanträde 
Förvaltningschef Rasmus Torngard redogör för ärendet. 

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår följande: 

Kultur- och fritidsnämnden godkänner förslag på anpassningar. Anpassningarna 
innebär att Ubbhults badplats läggs ned. Bokbussens verksamhet halveras i 
omfattning under 2024. Arrangemanget Sommarfredag genomförs inte 2024. 

Förslaget antas. 
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§ 5/2024   Dnr: KFN 2024-18  

Avtal för bidrag Fotskäls hockey Club 2024 
Arbetsutskottets förslag till beslut  
Kultur- och fritidsnämndens beslut § 134/2023 upphävs och Fotskäls Hockey Club 
beviljas ett bidrag om 920 000 kr för 2024 under förutsättning att alla villkor 
uppfylls. Avtalet revideras till att enbart gälla för år 2024.   

Förvaltningen får i uppdrag att under 2024 utreda omfattning och utformning av 
stödet för Fotskäls Hockey Club. 

Ärendet 
Kultur- och fritidsnämnden beslutade i oktober 2023 om att bevilja Fotskäls Hockey 
Club ett treårigt bidrag på 920 000 kr per år för åren 2024-2026, under 
förutsättning att alla villkor uppfylls. Föreningen har sedan valt att inte skriva på 
avtalet, utan önskar i stället att teckna ett ettårigt avtal för 2024 och att stödet ses 
över inför 2025.   

Dagens sammanträde 
Ordföranden redogör för ärendet.  

Ledamöternas förslag till beslut 
Ordföranden Birgitta Andersson (S) föreslår följande:  
Kultur- och fritidsnämndens beslut § 134/2023 upphävs och Fotskäls Hockey Club 
beviljas ett bidrag om 920 000 kr för 2024 under förutsättning att alla villkor 
uppfylls. Avtalet revideras till att enbart gälla för år 2024.   

Förvaltningen får i uppdrag att under 2024 utreda omfattning och utformning av 
stödet för Fotskäls Hockey Club. 

Laila Neck (S) yrkar bifall till Birgitta Anderssons (S) förslag.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår följande: 

Kultur- och fritidsnämndens beslut § 134/2023 upphävs och Fotskäls Hockey Club 
beviljas ett bidrag om 920 000 kr för 2024 under förutsättning att alla villkor 
uppfylls. Avtalet revideras till att enbart gälla för år 2024.   

Förvaltningen får i uppdrag att under 2024 utreda omfattning och utformning av 
stödet för Fotskäls Hockey Club. 

Förslaget antas. 

_________ 
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§ 6/2024   Dnr: KFN 2023-106 

Remiss över motion om att lägga ut driften av Kaskad på 
entreprenad 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Yttrande över motion om att lägga ut driften av Kaskad på entreprenad godkänns 
och översänds till kommunstyrelsen.  

Ärendet 
Den 23 oktober inkom en motion från Tomas Johansson (M) och Lars-Inge 
Andersson (KD) om att lägga ut driften av Kaskad på entreprenad. Motionen 
remitterades sedan den 2 november till kultur- och fritidsnämnden. 

Motionärerna uppger att många kommuner har valt att lägga ut driften av sina 
badhus på entreprenad, till skillnad från Marks kommun som fortfarande har kvar 
driften av sitt badhus i egen regi. De anser att det inte är en kommunal kärnuppgift 
att driva ett badhus, samt att en annan aktör skulle kunna sköta uppgiften bättre. 
Motionärerna yrkar på att kommunfullmäktige ger kultur- och fritidsnämnden i 
uppdrag att lägga ut driften av Kaskad på entreprenad.  

Ärendets behandling 
Yttrande 

Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2024-01-25 

Förvaltningens förslag till beslut 
Yttrande över motion om att lägga ut driften av Kaskad på entreprenad godkänns 
och översänds till kommunstyrelsen. 

Dagens sammanträde 
Förvaltningschef Rasmus Torngard redogör för ärendet.  

Ledamöternas förslag till beslut 
Magnus Lilliecrona (M) yrkar bifall till förvaltningens förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår följande: 

Yttrande över motion om att lägga ut driften av Kaskad på entreprenad godkänns 
och översänds till kommunstyrelsen. 

Förslaget antas. 

_________ 
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§ 7/2024   Dnr: KFN 2023-113 

Remiss - Planeringsstrategi för mandatperioden 2022-2026 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Kultur och fritidsnämnden ställer sig positiv till planeringsstrategin för 
mandatperioden 2022-2026 och lyfter fram behovet av att fortsatt utveckla 
möjligheterna för friluftsliv och rekreation. 

Ärendet 
Planeringsstrategin är ett verktyg för att skapa en kontinuerlig och mer 
framåtsyftande översiktsplanering. Sedan 2020 är det enligt plan- och bygglagen 
krav på att varje kommun ska ta fram och anta en planeringsstrategi under de två 
första åren efter ordinarie val. Om kommunen inte antar en planeringsstrategi inom 
avsett tidsintervall bedöms översiktsplanen i sin helhet vara inaktuell. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2023-11-29 § 286/2023 att godkänna 
remissversionen av planeringsstrategi Marks kommun mandatperioden 2022-2026 
på internremiss till alla nämnder, bolag, kommunala råd och ungdomar. Därefter 
revideras dokumentet utifrån eventuella synpunkter och tas sedan upp till politiken 
för antagande i juni 2024.    

Ärendets behandling 
Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2024-01-17 

Förvaltningens förslag till beslut 
Kultur och fritidsnämnden ställer sig positiv till planeringsstrategin för 
mandatperioden 2022-2026 och lyfter fram behovet av att fortsatt utveckla 
möjligheterna för friluftsliv och rekreation. 

Dagens sammanträde 
Nämndsekreterare Daniel Pettersson redogör för ärendet. 

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår följande:  

Kultur och fritidsnämnden ställer sig positiv till planeringsstrategin för 
mandatperioden 2022-2026 och lyfter fram behovet av att fortsatt utveckla 
möjligheterna för friluftsliv och rekreation. 

Förslaget antas. 

________ 
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§ 8/2024   Dnr: KFN 2023-59 

Medborgarförslag om aktivitetspark för unga 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Medborgarförslaget avslås. Kultur- och fritidsnämnden hänvisar till att 
aktivitetspark för alla åldrar finns med i nämndens långsiktiga lokalbehovsplan. 

Ärendet 
På kommunfullmäktiges sammanträde 2023-03-23 § 54/2023 överlämnades 
medborgarförslaget om en aktivitetspark för barn och unga till kultur- och 
fritidsnämnden för handläggning och beslut.  

Förslagsställaren önskar att kommunen bygger en aktivitetspark i Skene, eller 
någonstans mellan Skene och Kinna. Som utformningsförslag föreslår 
förslagsställaren en skatepark i betong och en Pumptrackbana. Förslagsställaren 
nämner att aktivitetsparken eventuellt också skulle kunna innehålla en större 
lekplats. Aktivitetsparken är tänkt som en mötesplats där alla barn och unga är 
välkomna att aktivera sig med cyklar, inlines, skateboard och kickbikes, eller bara 
träffas och umgås.  

Tidigare medborgarförslag genom åren, och ung livsstil-undersökning visar att det 
finns ett allmänt stöd för aktivitetsparker. Ung livsstil-undersökning visar att stödet 
för aktivitetspark (för basket, innebandy, fotboll och volleyboll) är på 16% och 10% 
(för utomhusgym) bland högstadieungdomar i kommunen. Förslaget om 
aktivitetsparker finns med i nämndens lokalbehovsplan och kommunen tar därmed 
hänsyn till förslaget i kommande budgetberedningar.  

Ärendets behandling 
Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2024-01-19 

Förvaltningens förslag till beslut 
Medborgarförslaget avslås. Kultur- och fritidsnämnden hänvisar till att 
aktivitetspark för alla åldrar finns med i nämndens långsiktiga lokalbehovsplan. 

Dagens sammanträde 
Utvecklingsledare Evelina Nekby redogör för ärendet. 

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår följande:  

Medborgarförslaget avslås. Kultur- och fritidsnämnden hänvisar till att 
aktivitetspark för alla åldrar finns med i nämndens långsiktiga lokalbehovsplan. 

Förslaget antas. 
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Beslut skickas till 

Förslagsställare  

________ 
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§ 9/2024   Dnr: KFN 2023-61 

Medborgarförslag om att öppna en Fritidsbank 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Kultur- och fritidsnämnden avslår medborgarförslaget om att öppna en Fritidsbank, 
med hänvisning till att frågan väckts tidigare i en motion där kultur- och 
fritidsnämnden fick i uppdrag utreda organisering och finansiering av en 
Fritidsbank. Kultur- och fritidsnämnden har efter återrapportering till 
kommunfullmäktige ännu inte fått uppdrag eller medel för att införa en Fritidsbank.  

Medborgarförslaget anses härmed besvarat. 

Ärendet 
Den 8 mars 2023 inkom ett medborgarförslag om att Marks kommun ska öppna en 
Fritidsbank. Kommunfullmäktige beslutade § 54/2023 2023-03-23 att överlämna 
medborgarförslaget till kultur- och fritidsnämnden för handläggning och beslut.  

Kultur- och fritidsnämnden har sedan tidigare utrett frågan om att öppna en 
Fritidsbank i Marks kommun. Fritidsbankskonceptet bygger på tre viktiga regler:  

Alla får låna. Allt är gratis. Utrustningen är återanvänd.  

Konceptet är inte bara riktat till barn och ungdomar, utan alla åldrar kan låna 
materialet gratis. Utrustningen, som är begagnad, skänks av privatpersoner, 
företag och organisationer.  

Medborgarförslaget går i linje med nämndens mål om jämlik och jämställd fritid och 
ett av kommunens klimatlöften under 2024-2026 är att möjliggöra för invånare att 
låna/hyra produkter istället för att köpa. 

Kultur- och fritidsnämnden har sedan tidigare ställt sig positiv till att införa en 
Fritidsbank i Marks kommun och har utrett frågan på uppdrag av 
kommunfullmäktige. Ett eventuellt införande av en Fritidsbank i Marks kommun är 
en prioriteringsfråga för kommunens budgetberedning och kultur- och 
fritidsnämnden har i dagsläget inte fått budget eller uppdrag att öppna en 
Fritidsbank.      

Ärendets behandling 
Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2024-01-15 

Förvaltningens förslag till beslut 
Kultur- och fritidsnämnden avslår medborgarförslaget om att öppna en Fritidsbank, 
med hänvisning till att frågan väckts tidigare i en motion där kultur- och 
fritidsnämnden fick i uppdrag utreda organisering och finansiering av en 
Fritidsbank. Kultur- och fritidsnämnden har efter återrapportering till 
kommunfullmäktige ännu inte fått uppdrag eller medel för att införa en Fritidsbank.  
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Medborgarförslaget anses härmed besvarat. 

Dagens sammanträde 
Nämndsekreterare Daniel Pettersson redogör för ärendet.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår följande:  

Kultur- och fritidsnämnden avslår medborgarförslaget om att öppna en Fritidsbank, 
med hänvisning till att frågan väckts tidigare i en motion där kultur- och 
fritidsnämnden fick i uppdrag utreda organisering och finansiering av en 
Fritidsbank. Kultur- och fritidsnämnden har efter återrapportering till 
kommunfullmäktige ännu inte fått uppdrag eller medel för att införa en Fritidsbank.  

Medborgarförslaget anses härmed besvarat. 

Förslaget antas. 

Beslut skickas till 

Förslagsställare  

________ 
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§ 10/2024   Dnr: KFN 2023-62 

Medborgarförslag om tillgång till övriga Kaskad vid 
vattengympa 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Kultur- och fritidsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att se över möjligheterna för 
de som deltar i bokad extern verksamhet att också få tillgång till andra bassänger 
före och efter sitt bokade pass.  

Medborgarförslaget anses härmed besvarat.  

Ärendet 
Ett medborgarförslag har inkommit där förlagställaren föreslår att Marks kommun 
beslutar att de personer som går på vattengympa på Kaskad ska få tillgång till 
bubbelpoolen och stora bassängen en stund före och efter passet.     

Ärendets behandling 
Kultur- och fritidsförvaltningens tjänsteskrivelse, 2024-01-25 

Förvaltningens förslag till beslut 
Kultur- och fritidsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att se över möjligheterna för 
de som deltar i bokad extern verksamhet att också få tillgång till andra bassänger 
före och efter sitt bokade pass.  

Medborgarförslaget anses härmed besvarat. 

Dagens sammanträde 
Verksamhetschef Andreas Lybacken redogör för ärendet.  

Beslutsgång 
Ordföranden föreslår följande:  

Kultur- och fritidsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att se över möjligheterna för 
de som deltar i bokad extern verksamhet att också få tillgång till andra bassänger 
före och efter sitt bokade pass.  

Medborgarförslaget anses härmed besvarat. 

Förslaget antas. 

Beslut skickas till 

Förslagsställare  

________ 
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott  
2024-02-08   

  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 11/2024   Dnr: KFN 2023-53 

Rapportering av arbetsmiljösituation på Kaskad 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Den återkommande rapporteringen av arbetsmiljösituationen på Kaskad och 
tillhörande åtgärder avslutas. 

Ärendet 
Kultur- och fritidsnämnden beslutade 2023-05-11 § 84/2023 att kultur- och 
fritidsnämnden och dess arbetsutskott löpande ska informeras om 
arbetsmiljösituationen på Kaskad och tillhörande åtgärder. Rapportering ska ske vid 
varje sammanträde fram till dess att åtgärderna för den specifika situationen 
avslutas.   

Dagens sammanträde 
Ordföranden Birgitta Andersson (S) föreslår att den återkommande rapporteringen 
av arbetsmiljösituationen på Kaskad och tillhörande åtgärder avslutas.   

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om arbetsutskottet avser att besluta enligt Birgitta Anderssons 
(S) förslag och finner att så sker.  

_________    
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott  
2024-02-08   

  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 12/2024   Dnr: KFN 2024-16 

Representant till kulturpolitiskt nätverk 
Arbetsutskottets förslag till beslut 
Ärendet lämnas utan förslag till beslut.  

Ärendet 
Boråsregionen ingår i kultursamverkansmodellen och samverkar med Västra 
Götalandsregionen och övriga kommunalförbund. Det delregionala arbetet styrs av 
Kulturplan för Sjuhärad 2024-2027. Syftet med en gemensam kulturplan är att 
fördjupa samarbetet mellan kommunerna i delregionen för att skapa en långsiktigt 
hållbar utveckling av kulturen i området.  

Frågan om att inrätta ett kulturpolitiskt nätverk i Sjuhärad aktualiserades under 
2023 i samband med revideringen av Boråsregionens kulturplan och Västra 
Götalandsregionens kulturstrategi. Kommunerna ombeds att utse en representant 
per kommun till det kulturpolitiska nätverket. Nätverket kommer att träffas fyra-
fem gånger årligen och innehållet utformas utifrån aktuella behov och ärenden. 

Dagens sammanträde 
Ordföranden Birgitta Andersson (S) redogör för ärendet.  

Ledamöternas förslag till beslut 
Magnus Lilliecrona (M) föreslår att ärendet lämnas utan förslag till beslut.  

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om arbetsutskottet avser att beslut enligt Magnus Lilliecronas 
(M) förslag till beslut och finner att så sker. 

_________    
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott  
2024-02-08   

  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 13/2024   Dnr: KFN 2023-111 

Information om friluftsfrämjande arbete i kommunen 
Dagens sammanträde  
Förvaltningschef Rasmus informerar arbetsutskottet om den återrapporteringen 
som har skett till kommunstyrelsens arbetsutskott gällande friluftsfrämjande 
arbetet i kommunen. 

Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott tar del av informationen.  

_________    
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott  
2024-02-08   

  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 14/2024   Dnr: KFN 2023-116 

Information om ökad ramtilldelning 2024 till kultur- och 
fritidsnämnden 
Dagens sammanträde  
Kommunstyrelsen beslutade § 185/2023 att föreslå kommunfullmäktige att utöka 
kultur- och fritidsnämndens ram för 2024 med 600 000 kronor, i syfte att 
kompensera för reducerade statsbidrag till studieförbunden. 

Kommunfullmäktige beslutade sedan § 210/2023 att ärendet skulle återremitteras 
med motivering att kultur- och fritidsnämnden ”ska undersöka om det finns behov 
av extramedel och i så fall hur mycket. Hur ska dessa extramedel användas, till 
vilka ska de fördelas och i vilken ordning” 

Förvaltningschef Rasmus Torngard informerar arbetsutskottet om hantering och det 
underlag som förvaltningen har tagit fram.   

Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott tar del av informationen.  

_________    
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott  
2024-02-08   

  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 15/2024    

Förvaltningschefen informerar 
Dagens sammanträde  
Förvaltningschef Rasmus Torngard informerar arbetsutskottet om aktuella 
händelser och förvaltningens arbete.   

Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott tar del av informationen  

_________    
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SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kultur- och fritidsnämndens arbetsutskott  
2024-02-08   

  

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 16/2024    

Övriga frågor 
Dagens sammanträde  
Arbetsutskottet ges möjlighet att ställa övriga frågor. 

 _________    
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